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On the wave-particle duality of photons using the concept of a particle possessing an energy field

P. K. Misra a)

Misra and Associates, 1514 Ballantrae Dr., Mississauga, Ontario L5M 3N3, Canada

The wave-particle duality of the photon is explained by the author's [P. K. Misra, Phys. Essays 22, 478 (2009)] postulate that a particle is an energy distribution in space, the total energy being the mass-equivalent energy of the particle. The reverse situation is where a distribution of energy in space moves as whole with respect to an observer and it behaves as a particle. In this paper a photon is described as an electromagnetic energy packet with a distribution in space released during the transition of an electron from a higher-energy to lower-energy orbit inside the atom. The photon motion follows both the author's equations of motion of a particle and Maxwell's equations for electromagnetism. The equivalence between these two types of motion of the photon is established.

La dualité onde-particule du photon est expliquée par postulat de l'auteur [P. K. Misra, Phys. Essays 22, 478 (2009)] qu'une particule est une distribution d'énergie dans l'espace, l'énergie totale étant l'énergie de masse équivalente de la particule. La situation inverse, où une distribution de l'énergie dans l'espace se déplace dans son ensemble par rapport à un observateur, il se comporte comme une particule. Dans cet article, un photon est décrit comme un paquet d'énergie électromagnétique avec une distribution dans l'espace libéré lors de la transition d'un électron d'une énergie plus élevée de l'orbite d'énergie inférieure à l'intérieur de l'atome. La motion du photon suit à la fois les équations de l'auteur du mouvement d'une particule et les équations de Maxwell de l'électromagnétisme. L'équivalence entre ces deux types de mouvement du photon est établie.
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